

---

THE PLANNING ACT  
(C.C.S.M. c. P80)

**Subdivision Regulation, amendment**

---

Regulation 13/2014  
Registered January 24, 2014

**Manitoba Regulation 137/2006 amended**  
**1** The *Subdivision Regulation, Manitoba Regulation 137/2006*, is amended by this regulation.

**2** Section 9 is replaced with the following:

**Minor subdivisions**

**9** If the approving authority deals with an application for minor subdivision as provided for in subsection 124(3) of the Act, then the application is not subject to sections 6 or 7.

**Coming into force**

**3** This regulation comes into force on the same day that *The Planning Amendment Act (Subdivision Approval)*, S.M. 2013, c. 37, comes into force.

---

LOI SUR L'AMÉNAGEMENT DU TERRITOIRE  
(c. P80 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur le lotissement des biens-fonds**

---

Règlement 13/2014  
Date d'enregistrement : le 24 janvier 2014

**Modification du R.M. 137/2006**

**1** Le présent règlement modifie le *Règlement sur le lotissement des biens-fonds, R.M. 137/2006*.

**2** L'article 9 est remplacé par ce qui suit :

**Lotissements mineurs**

**9** Les articles 6 et 7 de s'appliquent pas aux demandes de lotissement mineur que l'autorité compétente traite en vertu du paragraphe 124(3) de la *Loi*.

**Entrée en vigueur**

**3** Le présent règlement entre en vigueur en même temps que la *Loi modifiant la loi sur l'aménagement du territoire (approbation de lotissements)*, c. 37 des *L.M. 2013*.

---

The Queen's Printer  
for the Province of Manitoba

---

L'Imprimeur de la Reine  
du Manitoba